
STRELSTVO

• Letna skupščlna
občinske strelske
zveze

Naša občinska sf relska zveza je
imela prejšnji mesec svojo letno
skupščino. Udeležba na skupščini
je bila sicer dobra, manjkali pa so
nekaleri. ki bi lahko odgovarjali
na vprašanja, ki so zato ostala
brez jasnih odgovorov.

O opravljenem delu v zadnji
mandanti dobi je govoril pred-
sednik občinske strelsice zveze
Vlado Mohar in med drugim
dejal, da delo ni bilo v celoti za-
dovoljivo opravljeno--predvsem
zaradi težav, ki so maleiialne na-
rave in se vlečejo že vrsto tet. Do-
datne težave so povzroeala tudi
kadrovska vprašanja, saj n&kateri
zaradi bolezni, preobremerijeno-
sti z drugimi obveznostmi a!i za-
radi preselitve v druge kraje niso
več aktivno delali in je vse delo
padlo na hrbet le nekaterih čia-
nov vodstva, ki pa vsega sami niso
ztnogli.

V občinski strclski zvezi deluje
dancs deset strelskih društev, od
katerih jih jc vcč dokaj aktivnih
in delovnih ter dosegajo tudi
dobre uspehe. Skoraj vsa društva
imajo dokajšnje težave s kadri. šc
več pa z materialnimi sredstvi in
prav temu vprašanju bo novoi-
zvoljeno vodstvo moralo posvc-
čati največ pozornosti. Na krmilo
občinske strelske zveze je bil po-
novno izvoljen Vlado Mohar.
izvoljeni pa so bili tudi vsi drugi
organi izvršnega odbora.

Razpravljalci so se dotaknili
tudi perečega problema dotiranja

• občinske strelske zveze (saj ima jo
tudi strelska društva v glavnem
suhe blagajne), pa tudi dokaj ma-
čehovskega odnosa do strelskega
športa v Ijubljanski regiji. Kot
primer so bile navedene občinske
strelske zveze v Kranju. Celju.
Velenju, Mariboru ild., kjer
imajo stvari dosti bolje urejcne,
predvsem kar se tiče tinanciranja
strelskegašporta;brezdenarjapa
ni večjih uspehov. Vsi bi se morali
zavedati. da je strelstvo izredno
pomembno tudi kot del splošnega
Ijudskega odpora in da bi ga zato
morali še bolj spodbujati.
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